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SIGN-Project visits Hua Yan Water in Suzhou 

The company Hua Yan provides drinking water for large areas of Suzhou located closely to Taihu. The 
presentation of all SIGN project tasks and the applied German technologies met great interest from the 
Chinese scientists and practitioners. Hua Yan will receive the ultrafiltration pilot plant of the inge company 
in his premises later in 2016. Furthermore Hua Yan will organize a whole-day special SinoGerman session 
during his water conference in September 2016. The SIGN project highly appreciates the invitation to this 
interesting event and is happy to present the SIGN-technologies for water treatment there. 

 

SIGN项目组访问苏州清源华衍水务公司 

清源华衍水务是为太湖近湖城市苏州的大部分区域供水的单位。SIGN研发项目的相关介绍尤其是德

方投入的工艺技术的专业范围吸引了中方浓厚的兴趣。2016年将在华衍公司的试验场地安装德国inge 

有限公司的超滤试点设备。此外，华衍公司还将中德水务日活动纳入其计划于2016年9月举办的水务论

坛日程当中。SIGN项目伙伴非常期待该活动的举办并希望通过此机会介绍SIGN项目团队在水处理方

面的知识技术。 
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